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Aszfaltháló-kérdőjelek  
2006. május 12.  
A vártnál nagyobb érdeklődés mellett, mintegy nyolcvan szakember részvételével zajlott az a 
konferencia, amelyet a Mélyépítés című szakfolyóirat kiadója szervezett május 11-én az 
aszfalthálókról és aszfaltrácsokról a Magyar Útügyi Társasággal és a KTE Közúti 
Szakosztályával közösen. Az előadásokból és az azt követő élénk vitából kiderült: számos 
bizonytalanság nehezíti még e technológia alkalmazását. A rendezvényt a Rodcont, a 
Transinvest, a Greenfield, a Szentex, a Gradex és a Sytec cég támogatta. 

Felmerül az a gyanú is, hogy egyes esetekben fölöslegesen tervezik be a mérnökök ezt a 
terméket, s a szakmán belül az sem világos, hogy az egyes megadott paramétereket miként 
kell értelmezni. Mint elhangzott, szükség lenne a technológiával kapcsolatban használt 
alapfogalmak tisztázására – s általában, a korrekt mérnöki szóhasználatra – is. Bár az 
aszfalthálók/aszfaltrácsok gyártói és forgalmazói nyilvánvalóan piaci versenytársak, 
ugyanakkor hosszú távon közös érdekük lenne, hogy ésszerűen és gazdaságosan használják 
fel az általuk kínált termékeket. 

Egy bájos részlet: a rendezvényről (a szervező megbízásából) videofelvételt készítő, és a 
témakörben abszolút laikus egyetemista fiatalember is megírta a rendezvénnyel kapcsolatos 
élményét, és azt az igenhir.hu ifjúsági weboldalon közzétette. 

Az alábbiakban a rendezvényen készült fotókból közlünk egy csokorra valót. 

 
 



 
 

 
 

 
 



 
 

 
 

 
 



 
 

 
 

 
 



 
 

 
 



 
 

 
 

 



 


